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Basisondersteuningsbudget  -  Beschikbare middelen

Op 7 september 2017 stelde ik de minister een schriftelijke vraag (nr. 843) betreffende 
het aantal personen die een basisondersteuningsbudget (BOB) ontvangen. 

Binnen het uitbreidingsbeleid van 330 miljoen dat in het meerjarenplan ingeschreven 
was, was er in een budget voorzien voor het BOB van 75.535.200 euro, aangezien men 
er bij de opmaak van het meerjarenplan van uitging dat 20.982 personen recht zouden 
hebben op een BOB.

Door het lager dan ingeschatte aantal gerechtigden op een BOB blijkt echter dat er in 
2017 al een overschot zal zijn op het initieel ingeschatte budget voor het BOB van 16,8 
miljoen euro. In antwoord op een eerdere schriftelijke vraag van mij (nr. 211 van 22 
december 2016) had de minister gesteld dat vanaf 2017, 2 miljoen van dit overschot 
recurrent naar urencontingent gezinszorg zou gaan. Tijdens de toelichting van de 
begrotingsaanpassing 2017 stelde de minister dat 10,3 miljoen euro van het 
basisondersteuningsbudget gebruikt zou worden voor kortopvang. De regelgeving rond 
deze kortopvang is volgens mijn weten nog steeds niet rond. Zelfs indien het geld 
hiernaartoe zou gaan, is er nog geld over in 2017. 
 
De minister zei op zijn website dat hij verwacht dat een kleine 6000 extra mensen in 
september een BOB zullen krijgen. Als we dat doortrekken, loopt in 2018 het overschot 
t.o.v. de initiële meerjarenplanning op tot 25,5 miljoen euro. Stel dat 2 miljoen naar 
gezinszorg gaat en 10,3 miljoen naar kortopvang, dan is er nog steeds 13,3 miljoen euro 
te besteden. 

Naar aanleiding van de uiteenzetting van het Vlaams Agentschap voor Personen met een 
Handicap (VAPH) op de commissie van 17 oktober 2017, stelde ik een vraag om uitleg 
(nr. 222) betreffende de beschikbare middelen voor het basisondersteuningsbudget. Op 
mijn vraag werd tijdens de hoorzitting echter niet dieper ingegaan, vandaar dat ik dit nu 
schriftelijk opvraag.

1. Zal er in 2017 nog geld moeten worden uitgetrokken voor kortopvang of zal de 10,3 
miljoen die hiervoor voorzien werd op een andere manier worden ingezet?

2. Zal het geld dat in 2018 niet nodig zal zijn voor het BOB, ingezet kunnen worden om 
extra mensen een persoonsvolgend budget te geven?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 97 van 27 oktober 2017
van TINE VAN DER VLOET

1. De recurrente restmiddelen BOB voor 2017 worden in de eerste plaats aangewend voor 
direct gefinancierde capaciteit kortverblijf, en verder voor het uitbreiden van de 
capaciteit van de Centra voor Ontwikkelingsstoornissen (COS) en voor nieuwe 
maatregelen binnen het rechtstreeks toegankelijke ondersteuningsaanbod voor 
kwetsbare doelgroepen (maatregelen nog verder uit te werken).

2. De verdeling van de middelen 2018 en 2019 wordt momenteel voorbereid en zal eind 
november 2017 aan de Vlaamse regering worden voorgelegd. Er is op dit moment nog 
geen duidelijkheid omtrent de inzet van de recurrente restmiddelen BOB 2018.


